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超声新技术在结直肠癌肝转移诊疗中的应用进展
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近年来超声造影、超声弹性成像、肝脏超声融合图像技术、腹腔镜超声等超声新技术逐渐成为结直肠癌肝转移诊断

和治疗的重要工具。这些超声新技术的应用，提高了结直肠癌肝转移癌的检出率，帮助临床医师选择合理治疗方式

从而延长患者生存时间。该文就超声新技术在结直肠癌肝转移诊断和治疗中的应用进展作一综述。

Contrast-enhanced ultrasonography,ultrasound elastography,liver ultrasound fusion imaging and laparoscopic

ultrasonography have become more important tools in the diagnosis and treatment of colorectal liver

metastases in recent years.The applications of these new ultrasound technologis have increased the detection

rate of colorectal liver metastases,and helped clinical physicians choose reasonable treatment methods to

prolong the survival time of patients.This article reviews the applications of some new ultrasound technologis

in the diagnosis and treatment of colorectal liver metastases.
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